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Foto: B. Chrástová 

Rozpočet je vyrovnaný. Obec 

hospodaří s 24 mil. korun  

STRANA  9 STRANA  17 STRANA  12 

V sobotu 3. února prošel obcí průvod více jak čtyřiceti masopustních masek. Maškary s hudebníky 

vyrazili již v půl deváté od sportovního zázemí a s větrem v zádech obrazili celou vesnici. Díky našim 

hostitelům se trasu podařilo zvládnout v dobré náladě. Jedlo se, pilo a veselilo, a tak nálada byla víc 

než dobrá. Před každým domem se hrálo a domácí vítali masky nějakým tím mokem a tradičními 

koblihami a dalším pohoštěním. Děkujeme všem, kdo se rozhodli vydat do průvodu, a taky za 

výborné občerstvení a vřelá přijetí. Za rok na viděnou!■ 

Masopustní průvod prošel Bory 

Radek Jaroš vzal diváky na 

vrcholky hor 

Silvestrovský turnaj ve 

stolním tenisu se těší oblibě 

(Foto: P. Kříž) 
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►aktuálně Slovo místostarosty 

Vážení spoluobčané, 

s radostí Vás vítám v prvním čísle 

našeho obecního zpravodaje  

v novém roce! Pevně doufám, že 

jste vstoupili do roku 2024 plni 

optimismu a s nadějí na nové pří-

ležitosti a úspěchy. Přeji Vám 

všem mnoho zdraví, štěstí a spo-

kojenosti. 

Rád bych využil této příležitosti  

k poděkování všem, kteří se zú-

častnili setkání na Holém vrchu 

dne 1. ledna 2024. I přes nepří-

zeň počasí došlo k mnoha příjem-

ným setkáním nad horkým čajem 

nebo polévkou, kterou pro všech-

ny tento rok zajistila obec Jívoví. 

Dále mi dovolte, abych Vás 

pozval na veřejné projednávání 

strategického plánu naší obce, 

které se bude konat 21. února. 

Vaše účast a názory jsou pro nás 

velmi cenné. 

Na konci minulého roku jsem měl 

příležitost setkat se se zástupci 

firmy AVE, která se specializuje 

na svoz odpadu a odpadové hos-

podářství. Jednání, kterého se 

zúčastnili také zástupci ostatních 

obcí, zdůraznilo důležitost správ-

ného třídění odpadu a vyzvalo 

nás k dodržování pravidel třídění 

a obsahu popelnic. Nesprávné 

třídění odpadu totiž vede k větším 

nákladům pro naši obec. Znovu 

všechny prosíme, aby se snažili 

přispět k ochraně životního pro-

středí prostřednictvím správného 

nakládání s odpady a ve velké 

míře využívali sběrných míst a 

sběrného dvora. 

 

Přeji Vám všem příjemné dny, klid 

a pohodu a těším se na naše dal-

ší společné akce a setkání.■ 

 

Josef Pipek 

místostarosta 

Poplatky 2024 

Odpady 700 Kč/osoba/rok,  

osvobozené jsou děti do 5 let.  

U domů, kde není nikdo hlášen 

k trvalému pobytu, 700 Kč/dům/rok, 

splatnost do 31. 5. 2024. 

 

Stočné 1 650 Kč/osoba/rok.  

U domů, kde není nikdo hlášen 

k trvalému pobytu, 1 650 Kč/dům/rok, 

splatnost do 31. 3. 2024. 

 

Pes 180 Kč, každý další 270 Kč, 

splatnost do 31. 3. 2024. 

 

Hroby dle rozměrů, splatnost do 31. 3. 

2024. 

 

Poplatky lze uhradit hotově nebo kartou 

na pokladně obce v úřední dny v 

pondělí a ve středu 8.00–11.00,    

12.30–16.30 nebo převodem na účet 

3499641379/0800, variabilní symbol 

rodné číslo poplatníka. 

Fond malých projektů 

Do konce února je možné požádat 

o finanční podporu prostřednictvím 

Fondu malých projektů na pořádání 

kulturních, sportovních a dalších 

akcí pro veřejnost v obci. 

Nahlaste stavy vodoměrů 

Žádáme občany, aby v týdnu od 

11. 3. do 15. 3. 2024 nahlásili sta-

vy svých vodoměrů v kanceláři 

obecního úřadu buď osobně, tele-

fonicky na čísle 724 187 004 nebo 

emailem na obec@bory.cz. 

Anketa komunitní školy 

Na webových stránkách školy na-

jdete odkaz na anketu ke zjištění 

zájmu o kurzy komunitní školy. Vý-

sledky budou využity při plánování 

činnosti komunitní školy v dalším 

období. 

V. Stará 
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Rada obce 13. 12. 2023 

► RO schválila stavbu Rybníka 

Bukovec dle předložené projektové 

dokumentace. 

► RO schválila cenu knihy Minerá-

ly Borů a Cyrilova ve výši 250 korun 

+ plus DPH od 14. 12. 2023. 

► RO schválila prodloužení nájmů 

dle záměru č. 9/2023 do 31. 12. 

2024. 

► RO schválila cenu nájmu prona-

jatých pozemků: skladování 2 Kč/

m
2
/rok, zemědělské využití 0,08 Kč/

m2/rok s platností od 1. 1. 2024. 

► RO schválila pravidla participa-

tivního rozpočtu. 

 

Zastupitelstvo obce 15. 12. 2023 

► ZO schválilo pořízení 2 ks inter-

aktivních dataprojektorů Epson EB- 

760Wi pro ZŠ Bory. 

► ZO schválilo uzavření pojistné 

smlouvy s Kooperativou pojišťov-

nou, a.s. 

► ZO schválilo podání žádosti o 

dotaci na Místní energetickou kon-

cepci obce Bory. 

► ZO schválilo Smlouvu o dílo na 

akci „Výstavba místní komunikace v 

lokalitě nových rodinných domů „Na 

Sádkách“ v Borech.  

► ZO schválilo Zadávací dokumen-

taci na zakázku „Lokalita rodinných 

domů „Na Sádkách“ v Borech – SO 

01 komunikace a zpevněné plo-

chy“.   

 

Rada obce 10. 1. 2024 

► RO schválila dar do tomboly na 

ples SRPDŠ Bory ve výši 10 000 

Kč a dar do tomboly na ples TJ 

Družstevník Bory ve výši 10 000 

Kč. 

► RO schválila rozpočet ZŠ a MŠ 

Bory na rok 2024 ve výši 2 400 000 

Kč a střednědobý výhled rozpočtu 

ZŠ a MŠ Bory na období 2024-

2027. 

► RO schválila ceník ubytování v 

obecní ubytovně s platností od 1. 1. 

2024: letní období 1. 4. - 30. 9.: 1-2 

noci 235 Kč, 3-5 nocí 215 Kč, 6 a 

více nocí 195 Kč. Zimní období 1. 

10. - 31. 3.: 1-2 noci 265 Kč, 3-5 

nocí 245 Kč, 6 a více nocí 225 Kč. 

 

Rada obce 16. 1. 2024 

► RO nařizuje řediteli ZŠ a MŠ 

Bory, aby do konce února zajistil 

užívání počítačového programu 

Fakturace s evidencí dokladů od 1. 

1. 2024. 

► RO schválila členy výběrové ko-

mise na výběrové řízení na akci 

„Lokalita rodinných domů „Na Sád-

kách“ v Borech – SO 01 komunika-

ce a zpevněné plochy“: Ing. Lucie 

Dostálová, Ing. Jiří Vaněk, Ing. Jo-

sef Pipek.■ 

-mh- 

Z jednání zastupitelstva a rady obce 

Statistická účast zastupitelů a radních na jednání zastupitelstva a rady 

obce za období od 11/2022 do 12/2023  

V tomto období se konalo 16 jednání zastupitelstva 

obce a 22 jednání rady obce. 

 

X = účast na jednání, 

O = omluven z jednání, 

N = neomluven z jednání, 

Ox = omluven, ale dostavil se později, 

Nx = neomluven, ale dostavil se později. 

Zastupitelstvo x O N Ox Nx 

Dostálová Lucie 16         

Večeřa Luděk 15 1       

Kotačka Ladislav 6 1 2 1 6 

Vala Marian 11 4   1   

Pipek Josef 14 2       

Vávra Pavel 12 4       

Vávra Aleš 13 2 1     

Zmeškal Pavel 13 3       

Viliš Petr 13 3       

Jahodová Eva 7 6 1 1 1 

Fňukalová Petra 12 4       

Filipová Jitka 16         

Zikmund Pavel 6 7 3     

Březka Josef 8 6 1   1 

Dostál Jan 14       2 

Rada obce 
x-
účast 

O N 
O
x 

Nx 

Dostálová L. 22         

Večeřa Luděk 21 1       

Kotačka L. 21   1     

Vala Marian 19 3       

Pipek Josef 19 3       
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Novoroční výstup na Holý vrch 2024 

Prý mám napsat pár řádků. Tak dobře, ale já nejsem 

ten správný člověk. Já si už moc pamatuji. Pamatuji si 

jak nás 1.1. 2007 na kopec dorazilo z Borů 5. To byl 

první rok, kdy jsme se o této akci, kterou začali Jívovští, 

dozvěděli. Na vrchu se nás celkem sešlo ten rok 

„úctyhodných“ 70! Další rok nás už bylo 33 a na kopci 

bylo celkem ze všech obcí 198 účastníků a tak bych 

mohla pokračovat… Někdy později vznikla myšlenka, 

jestli se nás někdy sejde víc, než kolik má Holý vrch 

nadmořskou výšku? Tedy 662. To se stalo v roce 2017, 

kdy z Borů vyrazilo 222 účastníků a celkem bylo 703. 

Byla to radost, když každá obec hrdě nahlásila svůj 

počet účastníků a když se celá ta rozjařená „banda“ 

ukáznila, aby bylo možné pořídit skupinové foto. 

Dnes již mnozí tohle nepamatují a nevidí v tom žádný 

smysl a tak jdete nahoru a někteří už odcházejí, nebo tu 

byli včera. Počty už většinou nikdo neřeší. 

Co se ale nezměnilo, je to, že se na Holém vrchu 

setkáme s lidmi, které během roku nevidíme. A je to 

stále milé.  Stále je milé také posezení v cyrilovské 

hasičce! A také stále platí, že Holý vrch je místo 

nádherné a je radost chodit tam v kteroukoliv roční 

dobu!  

Vše o minulých ročnících výstupu na Holý vrch 

naleznete zde: https://www.bory.cz/osada-cyrilov/holy-

vrch■ 

Blanka Křížová, foto Pavel Kříž 

Obec v létě vybuduje komunikaci Na Sádkách a 

dokončí revitalizace hřbitova 

Mezi dvě největší letošní obecní investice patří vybudování komunikace Na 

Sádkách a revitalizace hřbitova v Horních Borech. Novou silnici vybuduje firma 

Colas během léta. Na opravu hřbitova obec již vypsala výběrové řízení.   
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Hlavní letošní investicí bude dokončení komunikace a 

přidružených prostor v lokalitě nových rodinných domů 

Na Sádkách. Na konci loňského roku jsme vypsali 

elektronické výběrové řízení na zhotovitele těchto 

stavebních prací. Předpokládaná rozpočtovaná cena 

celé akce byla 4,4 mil. bez DPH, resp. 5,3mil Kč včetně 

DPH. O zakázku se ucházelo 11 firem. Jejich výčet 

seřazený podle doby podání cenové nabídky je 

zobrazen v přiložené tabulce. Nabídku s nejnižší cenou 

podala firma COLAS CZ a.s. za konečných 3 548 

679,69 korun bez DPH, resp. 4 293 902 korun vč. DPH. 

Součástí stavebních prací je zabudování obrubníků, 

pokládku asfaltové plochy na komunikaci, vybudování 

zpevněných pojízdných ploch podél komunikace a 

zpevněných ploch pro parkování a také nové sběrné 

místo. Stavba bude započata do konce května a 

dokončena přibližně do konce léta.  

Druhou významnou akcí, kterou bychom v letošním 

roce rádi zrealizovali, je revitalizace hřbitova v Horních 

Borech. V loňském roce nám byla přiznána dotace 

Ministerstva zemědělství ČR na opravu hřbitovní zdi ve 

výši 300 tis. korun. Letos jsme požádali stejného 

poskytovatele o finanční příspěvek 250 tis. korun na 

opravu hlavní komunikace. Zároveň jsme v minulém 

týdnu vypsali výběrové řízení na zhotovitele obou 

stavebních částí. Výsledky by měly být známy na konci 

února. Předpokládaná cena stavebních prací je asi 1,5 

mil. korun bez DPH, resp. 1,8 mil. korun včetně DPH. 

Poptáváme také cenové nabídky kamenických prací na 

zhotovení kolumbária. To bude sloužit k ukládání 

pohřebních uren. Celkově by nás revitalizace hřbitova 

měla letos stát cca 2,5 mil. korun.■ 

Lucie Dostálová 
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K 1. 1. 2023 žilo v obci 774 obyva-

tel: 

narodilo se: 6 děvčat a 3 chlapci,  

zemřeli: 3 muži a 5 žen,  

přistěhovalo se: 8 žen a 6 mužů,  

odstěhovalo se: 7 mužů a 14 žen.  

 

K 31. 12. 2023 bylo v obci evidováno 

768 obyvatel, z toho 371 mužů a 

397 žen. 

K 31. 12. 2023 bylo v obci evidováno 

19 cizinců. 

 

Počet obyvatel k 31. 12. 2023 

v místních částech: 

Cyrilov: 40 obyvatel (22 mužů, 18 

žen), 

Dolní Bory: 413 obyvatel (201 mužů, 

212 žen), 

Horní Bory: 315 obyvatel (148 mužů, 

167 žen). 

 

Věkové složení obce k 31. 12. 2023: 

0 - 17 let: 87 žen, 60 mužů, 

18 - 59 let: 192 žen, 213 mužů, 

60 - 79 let: 88 žen, 84 mužů, 

80 - 89 let: 28 žen, 11 mužů, 

90 - 99 let: 2 ženy, 3 muži. 

 

Rodinný stav občanů k 31. 12. 2023: 

Svobodní: 90 žen, 128 mužů, 133 

dětí, 

Ženatí/vdané: 165 žen, 164 mužů, 

Rozvedení: 20 žen, 24 mužů, 

Ovdovělí: 40 žen, 4 muži. 

Nejrozšířenější příjmení v obci: 

Dvořákovi - 32,  

Zikmundovi - 31, 

Dostálovi - 27, 

Březkovi – 19, 

Kotačkovi – 19, 

Ochranovi – 18, 

Vilišovi – 17. 

 

Nejrozšířenější jména v obci: 

Marie - 42, Pavel - 23, 

Jana - 27, Jan - 22, 

Lenka - 11, Jiří - 21, 

Alena - 10, Vladimír - 18, 

Markéta - 9, Petr - 17, 

Ludmila - 9, Josef - 16. 

 

Nejméně rozšířená jména v obci: 

Ada, Adina, Adriana, Alexandr, Amá-

lie, Andrea, Ángela, Antonie, Beáta, 

Bedřich, Berenika, Bohumila, Bo-

huslav, Ctibor, Čeněk, Debora, De-

nis, Denisa, Dominika, Drahoslava, 

Dušan, Edita, Eduard, Elena, Emilia, 

Emma, Erika, Františka, Gita, Igor, 

Irena, Jáchym, Ján, Jaromír, Jindřiš-

ka, Jolana, Jonáš, Kamil, Klaudie, 

Kristina, Květa, Květoslava, Ladisla-

va, Laura, Leontýna, Liliana, Malia, 

Marek, Margita, Mária, Marian, Ma-

tyáš, Maya, Miloslav, Miluše, Miriam, 

Nikola, Nina, Oldřiška, Patrik, Philipp 

Noel, Radomil, Roman, Rosemarie, 

Rozálie, Sabina, Stella, Štěpán, Ště-

pánka, Valerie, Vladimíra, Vlasta, 

Zoe, Zora. 

 

V roce 2024 oslaví tato životní jubi-

lea: 

93 let – 2 ženy, 

91 let – 3 muži,    

85 let – 1 žena, 1 muž,   

80 let – 2 ženy, 2 muži,   

75 let – 1 žena, 2 muži, 

70 let – 4 ženy, 3 muži, 

65 let – 3 ženy, 8 mužů,   

60 let – 12 žen, 10 mužů, 

55 let – 8 žen, 6 mužů, 

50 let – 7 žen, 5 mužů 

 

V roce 2023 byl zkolaudován 1 ro-

dinný dům. 

 

Počet domů s číslem popisným  

v obci: 

Cyrilov – 37 z toho 19 domů 

s trvalým pobytem a 18 domů bez 

trvalého pobytu, nejvyšší vydané 

číslo popisné 41 

Dolní Bory – 150 z toho126 domů 

s trvalým pobytem a 24 domů bez 

trvalého pobytu, nejvyšší vydané 

číslo popisné 330 

Horní Bory – 114, z toho 96 domů 

s trvalým pobytem a 18 domů bez 

trvalého pobytu, nejvyšší vydané 

číslo popisné 334 

 

Na území obce je evidováno 16 chat 

(číslo evidenční).■ 

OÚ Bory 

 

 

Z evidence obyvatel za rok 2023 

V roce 2023 obec splatila další čtyři bankovní úvěry. Kon-

krétně se jednalo o půjčky na vybudování mateřské školy, 

inženýrských sítí v původní zástavbě Na Sádkách, na 

koupi pozemků pod obecním úřadem a na úhradu DPH 

při budování místních komunikací. Celkové splátky v roce 

2023 činily 2 652 000 korun. Z původních 10 úvěrů zbý-

vají k doplacení už jen 3 v celkové zůstatkové dlužné 

částce 4,8 milionu korun. Letošní celkové splátky budou 

činit cca 1,2 milionu korun.■   

Lucie Dostálová 

Obec splácí tři úvěry 
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Trochu čísel z borské knihovny roku 2023  

Celkem si čtenáři vypůjčili 2129 

(nárůst o 189) knih, časopisů, CD, 

stolních her a nově také i E-knih!  

Během roku knihovnu navštívilo cel-

kem 1999  (nárůst o 554) čtenářů a 

ostatních návštěvníků. 

V roce 2023 se v knihovně uskuteč-

nilo celkem 52 (nárůst o 19) kultur-

ních a vzdělávacích akcí. Např. 3 

besedy s autory dětských knih, tvo-

ření, setkání v rámci Bookstartu, 

Pročtené léto, Čtenářské dílny pro 

děti ZŠ, návštěvy dětí z MŠ, pasová-

ní prvňáčků na čtenáře, Noc 

s Andersenem… 

Knihovna měla ve svém fondu 3151 

knih. 

Celkem 780 knih bylo vypůjčeno 

v souborech z knihovny J. M. Sychry 

ve Žďáře nad Sáz. 

Stolních her knihovna nabízela 97. 

Ke konci roku bylo v knihovně za-

psáno 121 čtenářů. 

Pobočka naší knihovny v hasičce  

v Cyrilově byla otevřena celkem 12 x 

a  čtenáři  si vypůjčili 55 knih. Fond 

pobočky byl 2 x obměněn z knihovny 

M. J. Sychry. O provoz pobočky se 

starala jako jiné roky bez odměny 

Ing. M. Necidová.  

Další informace naleznete na: kni-

hovna.bory.cz, nebo na FB. 

Knihovna je pro všechny otevřena 

pravidelně v pondělí v čase 12-14 

hodin a v pátek 17-19 hodin. 

Těší nás, že knihovna v Borech žije 

a že je v ní většinou plno. A snad 

největší radost nám  dělají děti se 

svými rodiči!■ 

 

A jak v roce 2024? 

V letošním roce už na plno běží Čte-

nářská výzva pro děti i dospělé, i 

páteční čtenářské kluby. Plánujeme 

se připojit k akci Březen - měsíc čte-

nářů, pořádat čtenářské lekce pro 

děti ze ZŠ a MŠ, zvát děti s rodiči do 

Bookstartového klubu, hledat nápa-

dy na tvoření během celého roku, 

zpestřit dětem letní prázdniny naším 

programem v knihovně, oslavit v září 

50. narozeniny knihovny, dál se 

vzdělávat a inspirovat na knihovnic-

kém semináři, vylepšit knižní fond 

nákupem nových knih.... a hlavně - 

být tu pro vás. Pokud máte nějaký 

nápad nebo přání, co by vám kni-

hovna mohla splnit, určitě nám ho 

dejte vědět!■ 

Blanka Křížová,  

Markéta Kaštanová, Pavel Kříž 
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Po roce 1989 byly postupně desítky 

(stovky?) veřejných knihoven 

v obcích zrušeny, pravděpodobně 

s argumentací uvedenou výše – 

a samozřejmě s odkazem na úspo-

ry finanční, které obec využije jinak, 

lépe. A od té doby se vždy znovu 

a znovu otevírá diskuse 

o potřebnosti, smysluplnosti 

a významu knihoven. Proč? Že by 

přece jen nebylo tak úplně jisté, že 

knihovny jsou přežité a nepotřebné 

instituce? Že by třeba dnes měly/

mohly mít i další, pro obec/lidi důle-

žité a potřebné funkce a role? Proč 

tedy mít v obci knihovnu? 

Otázku by asi bylo lepší položit sta-

rostům a zastupitelům, kteří knihov-

ny v obcích obnovili, se značnými 

náklady rekonstruovali, rozšířili, 

posílili či dokonce (světe, div se!) 

vybudovali a vybavili knihovnu no-

vou, kteří nelenili získat na ni pení-

ze např. z evropských fondů. Před-

pokládám, že i jim ležel na srdci 

obecní rozpočet, vhodnost investic, 

blaho obyvatel obce. A že jejich 

rozhodnutí investovat právě do kni-

hovny bylo vedeno stejně racionál-

ní politickou, ekonomickou 

a strategickou úvahou.  

Snad ale bude mít alespoň určitou 

relevanci i zamyšlení celoživotní 

knihovnice, která se z hlavního 

města se stovkami různých kniho-

ven k dispozici přestěhovala do 

malé obce, kde se knihovna otevře 

na hodinu-dvě jednou týdně a kde 

se nedávno dost vážně uvažovalo 

o jejím zrušení. Takže – proč kni-

hovna v obci?  

Protože totiž: 

1) Je nejdemokratičtější institucí 

v obci. Nedávno jsem to sice slyše-

la o hospodě (a hned jsem si před-

stavila hospody plné spokojených 

dětí), ale nezviklalo mne to. Trvám 

na knihovně. Její využívání je do-

stupné všem bez jakýchkoli omeze-

ní. Na rozdíl od jiných, relativně 

přístupných institucí není omezení 

ani finanční: prezenční služby lze 

využít zcela zadarmo, absenční za 

poplatek v porovnání s čímkoli ji-

ným zcela zanedbatelný. A všichni 

jsou zde vítáni. 

2) Je/může být komunitním cen-

trem obce. Shromažďují se kolem 

ní skupiny s různými zájmy 

(kutilové, pěstitelé, chovatelé, zá-

jemci o deskové hry, čtenáři, děti, 

zájemci o historii, ženské skupiny, 

rodiče atd.); těm všem umožňuje 

seberealizaci, setkávání i propojení 

s ostatními v obci a v zájmu obce. 

3) Je/může být stále (a možná stále 

víc) místem vzdělávání: jednak dě-

tí: jako výhodný partner škol 

a mateřských škol podporuje, rozví-

jí a obohacuje školní výuku, učí 

a rozvíjí informační, čtenářskou 

i funkční gramotnost, ale podporuje 

a rozvíjí například i studijní návyky; 

jednak dospělých – je totiž přiroze-

ným centrem vzdělávání celoživot-

ního, často jediným v obci 

(vzdělávací aktivity pro různé skupi-

ny, na rozličná témata), a to včetně 

vzdělávání seniorů. 

4) Je/může být místem transgene-

račního setkávání a propojování; 

potkávají se zde zcela přirozeně 

všechny generace, komunikují spo-

lu nejen v běžném provozu, ale 

sdílejí své zkušenosti, znalosti, do-

vednosti a vědomosti i v rámci při-

pravených speciálních akcí 

a aktivit, např. rodiny 

v projektu S knížkou do života, děti 

a prarodiče ve společných kurzech, 

soutěžích atd. 

5) Je/může být často posledním 

„kamenným“, tj. jistým, tím, na co 

se dá vždy spolehnout, kulturním 

stánkem, kulturní institucí obce. 

A věřte nebo ne, spousta lidí tako-

vé kulturní instituce stále potřebuje. 

6) Je/může být potřebným místem 

relaxace a spočinutí. 

7) Je/může být bezpečným místem 

trávení volného času dětí. 

8) Je/může být nejlepším partne-

rem zřizovatele: např. poskytuje 

neutrální prostředí pro obecní dis-

kuse, mohou zde probíhat volby, 

realizovat se ankety, mohou zde být 

poskytovány informace i některé 

služby pro obec důležité, může 

podporovat, či spolurealizovat ně-

které aktivity provozovatele apod. 

9) Je/může být ideálním naplňova-

telem prorodinné politiky v obci 

a zároveň ideálním naplňovatelem 

podpory třetí generace (seniorů). 

10) Vyrovnává/může vyrovná-

vat některé rozdíly mezi městem 

a venkovem: srovnatelné akce, 

účast v celorepublikových aktivi-

tách, setkání se zajímavými osob-

nostmi nadlokálního významu, ale 

také zajištění stejných služeb – vý-

půjčních, informačních, rešerš-

ních… (výměnné soubory, MVS, 

využití možností společné sítě kni-

hoven – vždyť žádná jiná síť institu-

cí není u nás tak hustá 

10 + 1 důvod, proč mít v obci knihovnu 

Tuhle otázku už, bohužel, nemůžeme položit T. G. Masarykovi a představitelům tehdejší vlády, kteří 

se rozhodli, že je nutné dokonce uzákonit, aby v každé obci veřejná knihovna byla. Dovozujeme, že 

knihovny měly být centry/baštami či možná záchrannými kruhy osvěty, vzdělání a kultury v obcích. 

Doba se samozřejmě změnila. Vzdělávat se dnes přece u nás může každý i jinak (?), kultura je rov-

něž dostupná všem a všude (?), k čemu tedy knihovny? Bašt či záchranných kruhů tohoto typu v 

obcích není třeba! 



#novinkyzobce 

9                                                                                                                                                                                            Borský zpravodaj │ únor 2024 

V listopadu schválilo zastupitelstvo obce rozpočet na rok 

2024. Budeme hospodařit s téměř 24 miliony korun. Hlav-

ní investiční akcí letošního roku bude dobudování komu-

nikace a přidružených zpevněných ploch v lokalitě no-

vých rodinných domů Na Sádkách.  Druhou významnou 

položkou je revitalizace hřbitova v Horních Borech. Obě-

ma plánovaným akcím se věnujeme v samostatném člán-

ku.  

Na provozní výdaje základní a mateřské školy jako jsou 

energie, opravy, čistící prostředky apod. přispívá obec 

2 400 000 korun. Platy a další náklady spojené se vzdělá-

váním plynou do rozpočtu školy přímo ze státního roz-

počtu. Rozpočet počítá také s dopracováním projekto-

vých dokumentací pro výstavbu školní jídelny 

(dokumentace pro stavební povolení 1,4 mil. korun) a 

veřejného prostranství mezi školou a obecním úřadem 

(cca 600 tis. korun). Kompletní provoz dětské skupiny 

Šiška včetně mzdových nákladů pro letošní rok bude činit 

přibližně 1,7 korun. Finance na pokrytí těchto nákladů 

obci hradí Ministerstvo práce a sociálních věcí.  

Předpokládané náklady na provoz čistírny odpadní vod 

jsou 1 milion korun, vodovodu a vodárny více než 750 

tisíc korun. Sběr, svoz a uložení veškerých odpadů vznik-

lých v obci vyjde na více než 1,2 milionu korun.  

Další investicí, se kterou rozpočet počítá, je vybudování 

protipovodňového opatření v podobě suchého poldru pod 

kamenolomem v Horních Borech. V případě přiznání do-

tace budou stavební práce zahájeny v posledním čtvrtletí 

tohoto roku. Na splátky úvěrů je v rozpočtu vyhrazeno 

1 185 000 korun.■ 

Lucie Dostálová 

Obec začala hospodařit s 24 miliony korun. Rozpočet 

má vyrovnaný  
Borští zastupitelé schválili v listopadu jednohlasně rozpočet obce na rok 2024. 

Mezi největší investiční akce patří výstavba komunikace a chodníku Na 

Sádkách, pokračování v revitalizaci hřbitova v Horních Borech. Obec také počítá 

s dokončením projektové dokumentace pro školní park a novou školní jídelnu. 

a propojená; navíc jde nejen o síť 

formální, ale i přirozenou, založenou 

na kolegiálních vztazích po celé ČR 

i v mezinárodním rámci), zvyšování 

prestiže a dobrého jména obce. 

11) A také stále ještě půjčuje 

v snadno dosažitelném místě knihy 

těm, kteří chtějí číst… 

Určitě jsem si nevzpomněla na 

vše, čím knihovna obci může být 

(a mnohde skutečně je), v čem je 

její přínos obci. Ano, není to tak 

všude. A proto tvrdím, že knihov-

na je vždy taková, jakou obec 

chce. Rozdíl je jen v tom, že ně-

které obce opravdu vědí, co chtě-

jí, co mohou chtít. Podle toho se 

ke svým knihovnám chovají 

a knihovny podle toho pracují. 

Tak jednoduché to je. A tak pěkné 

by to (všude) mohlo být. ■ 

ZLATA HOUŠKOVÁ   
z Časopisu Čtenář (mírně kráceno) 

 

Vedoucí Bobšů pro děti uspořádali v neděli 4. 2. karne-

val. Děkujeme za odpoledne plné zábavy! 

Poděkování patří také všem členů TJ Družstevník Bory 

za organizaci tradičního Sportovního plesu. 
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Schválený rozpočet Obce Bory 2024 — PŘÍJMY 
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Schválený rozpočet Obce Bory 2024 — VÝDAJE 
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„Cílem není vrchol, ale návrat,“ říká Radek Jaroš, 

který vzal borské publikum na vrcholky hor 

Dvakrát korunovaný král světových hor Radek Jaroš - 

držitel Koruny Himaláje a Koruny světa přijal pozvání ve 

čtvrtek 8. února do Borů. Téma pozoruhodného 

himalájského a světového horolezectví přilákalo do 

kulturního domu kolem 140 diváků. A podívaná to byla 

opravdu zajímavá. 

Přednášky Radka Jaroše vycházejí z jeho více než 

dvacet let trvající kariéry profesionálního horolezce, 

zážitků a zkušeností nasbíraných v průběhu nespočtu 

himálajských expedic, jejichž cílem bylo postupně 

stanout na všech čtrnácti nejvyšších vrcholech světa. 

Díky Radkově otevřenému a poutavému vyprávění 

návštěvníci besedy měli nevšední příležitost nahlédnout 

do zákulisí velkých expedic.  

Povídání doplněné o expediční fotky nás provedlo 20 

lety horolezeckých zážitků během dvou hodin.  

 

Radek nás nechal nakouknout do zákulisí tohoto 

extrémně nebezpečného sportu, od stavění základního 

tábora po úspěšné, ale někdy i neúspěšné, dosažení 

horských velikánů.  

Beseda se zaměřila především na překonávání obtíží 

spojených se ziskem Koruny Himaláje, té nejobtížnější 

disciplíny skutečných horolezců – zdolání všech 

světových osmitisícovek bez použití kyslíku. Himalájský 

horolezec nám také prozradil, na jakém vrcholu oslavil 

narozeniny, proč je jeho osudovou horou právě K2, kde 

poznal nejšťastnější lidi, ale i jaké expedice absolvoval 

v doprovodu známého mistra světa v běhu na lyžích 

Martina Koukala. 

Závěrem si diváci měli možnost zakoupit přímo na místě 

kalendáře, knihy a oblečení z dílny Radka Jaroše.■   

-mh- 

  

Finanční úřad pro Kraj Vysočina ve spolupráci 

s příslušnými městskými úřady rozšiřuje služby daňové 

veřejnosti  k problematice daně z příjmů za rok 2023. 

Pro zlepšení dostupnosti potřebných informací 

k problematice daně z příjmů  zřizuje Finanční úřad pro 

období od pondělí 4. března do úterý 2. dubna 2024 

(pondělí – čtvrtek 8:00 – 17:00 hod.; pátek 8:00 – 14:00 

hod.) zvláštní telefonní infolinky. 

Všechna pracoviště finanční správy budou v období od 

pondělí 25. března do úterý 2. dubna 2024 dostupná 

v prodloužených úředních hodinách: pondělí – čtvrtek 

8:00 – 17:00 (Velikonoce – svátek).  

 

Aktuální informace nejen k daňové problematice jsou 

uvedeny na webové stránce FS:  

https://www.financnisprava.cz/ 

Lokalita Infolinka Provozní hodiny 

ÚP ve Velkém Meziříčí            566 652 223 po-čt 8.00-17:00; pá 8:00-14:00 

ÚP ve Žďáru nad Sázavou        566 652 320 (310) po-čt 8.00-17:00; pá 8:00-14:00 

FÚ pro Kraj Vysočina          567 559 185 po-čt 8.00-17:00; pá 8:00-14:00 

Rozšíření služeb Finančního úřadu k problematice daně z příjmů                                                                  
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Na základě veřejného fóra uskutečněného 3. října loň-

ského roku, byla následně všemi sdělovacími prostřed-

ky obce, zveřejněna ověřovací anketa Zdravé obce Bo-

ry. Zapojilo se do ní 89 respondentů, kteří vybírali 

z ankety deseti problémů obce. Pomyslným vítězem 

diskuze o budoucnosti obce se stala oprava a zarybně-

ní rybníku Horník. Druhou pomyslnou příčku obsadilo 

znovuobnovení jednání o rekonstrukci návsi v Horních 

Borech. Na dalších příčkách se umístilo rozšíření nabíd-

ky kroužků školy, výstavba sociálních bytů pro seniory a 

startovacích bytů, revitalizace rybníčku a hřiště na Brod-

ku či umístění veřejného defibrilátoru v obci.■ 

-mh- 

Lidé by si přáli zarybnit Horník, obnovit projednání o rekonstrukci návsi 

v Horních Borech i rozšířit nabídku kroužků ve škole 

 
Vyhodnocení Ověřovací ankety Zdravé obce Bory a MA21 

Desatero problémů obce Bory 

Celkový počet respondentů: 89 hlasujících (45 online, 44 anketních lístků odevzdaných) 

 

1. oprava rybníku Horník - zarybnění, koupání 52 

2. znovu projednání rekonstrukce návsi v Horních Borech 39 

3. rozšíření nabídky kvalitních ZŠ kroužků 36 

4. výstavba sociálních bytů pro seniory a startovacích bytů 34 

5. revitalizace rybníčku a hřiště na Brodku 31 

6. umístění AED 16 

7. – 8. zahájení jednání se společností Colas o vybudování obchvatu do lomu 
umístění radaru od Velkého Meziříčí, nebo vybudování chodníku od Pólů směrem do 
obce 

15 

9. oprava polní cesty směr z Cyrilova do Jívoví 11 

10. využívání přebytků zemědělství - zahrádkářství, květinářství, přebytky z domácího 
hospodářství 

9 



#škola  
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Vánoční florbalový turnaj 

Tradiční Vánoční florbalový turnaj žáků ZŠ se letos 

uskutečnil v pátek 29. 12. 2023. Florbal si přišlo za-

hrát osmnáct dětí od pátého do devátého ročníku. 

Děti se rozdělily do tří družstev po šesti hráčích a 

zahrály si čtyři kola zápasů, které střídavě rozhodo-

vali pan učitel Martin Chalupa a náš bývalý žák, 

úspěšný hráč florbalu, Tomáš Zeisel, který hraje 

v současné době za FBŠ Hattrick Brno ve druhé 

nejvyšší lize. 

A jak to všechno dopadlo a kdo vyhrál? Vítězná 

družstva byla odměněna medailemi a pěknými ce-

nami od našich tradičních sponzorů VEZEKA Velké 

Meziříčí, Asociace školních sportovních klubů 

(AŠSK) a ČD Kargo. Moc jim děkujeme a všichni se 

už těšíme na příští ročník.■ 

ZuJu 

19. 1. 2024 se konal ve Žďáře nad Sázavou přebor druž-

stev základních a středních škol v šachu.  Myslela jsem 

si, že nebude mnoho zájemců o účast, ale to jsem se pře-

počítala… Na druhém stupni se přihlásilo osm šachistů, a 

tak si pět z nich muselo svůj postup do okresního turnaje 

vybojovat ve školním turnaji. 

Z žáků 1. – 5. ročníku reprezentovali naši školu: Eliška 

Sopko, Matyáš a Kryštof Kobylkovi a Denis Kryvliak. Nej-

více se dařilo Elišce, která ze sedmi partií dvě vyhrála a 

jednu remizovala, a Matyáši Kobylkovi, který jednu partii 

vyhrál a jednu remizoval. Nemyslete si ale, že to tihle ma-

lí šachisté měli jednoduché. To vůbec ne! Svoje první 

šachové partie totiž sehráli proti středoškolákům. A jak se 

umístili? Získali krásné třetí místo. Gratulujeme! 

 Z žáků 6. – 9. ročníku reprezentovali naši školu: Vojtěch 

Toman, Josef Nevrkla, Čeněk Špaček, Čeněk Dusík a 

Lukáš Drápela. Nejvíce se dařilo Josefu Nevrklovi a Lu-

káši Drápelovi, kteří ze sedmi partií třikrát vyhráli a jednou 

remizovali, a Čeňkovi Dusíkovi, který dvakrát vyhrál. Na 

to, že to byl náš první šachový turnaj asi po dvaceti le-

tech, to vůbec nebyly špatné partie a myslím si, že když 

budeme trénovat, tak naše desáté místo příští rok vylep-

šíme.■ 

          ZuJu 

Bruslení na přírodním ledu 
Protože v měsíci lednu klesla teplota hluboko pod bod 

mrazu, zamrzly rybníky v okolí naší obce. My jsme toho 

využili a v hodinách tělesné výchovy jsme si  šli zabruslit 

na rybník Horník.  Nejkvalitnější led byl asi v sobotu 13. 1. 

2024, kdy byla ledová plocha jako zrcadlo. V noci 

z pondělí na úterý trochu nasněžilo, takže  jsme si museli 

odhrnout  sníh, ale to nám nevadilo.  Bruslení na přírod-

ním ledu si užily tyto ročníky: V. ročník, děvčata ze VI. a 

VII. ročníku a žáci, kteří si jako volitelný předmět v VIII. a 

IX. ročníku zvolili Sportovní  inspiromat. Ti byli na ledě dvě 

vyučovací hodiny, takže si bruslení opravdu užili a kluci si 

mohli zahrát i hokej. ■        ZuJu  

Umís-
tění 

Název družstva HRÁČI (ročník) 

1. 
KOMETA – 
PALAČINKY 

Tomáš Pipek (9.), Ja-
kub Chrást (8.), Daniel 
Souček (7.), Karel Ko-
vář, Monika Kaštanová 
a Milan Špaček (5.) 

2. 
ČERNÍ   
JESTŘÁBI 

Jaroslav Požár a Jan 
Homola (8.), Václav 
Ďásek a Marek Pelikán 
(7.), František Ambrož 
(6.), Adéla Kozlová 
(5.) 

3. 
TUR-
BOŠTRÚDLI 

Vojtěch Drápela a Sa-
muel Souček (8.), Če-
něk Špaček a Tomáš 
Zikmund (7.), Eliška 
Sopko a 
Tetianaa Mokhniak (5.) 



#děnízobce 
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Zprávy z Mraveniště 

V letošním roce jsme se potkali 

v rodinném centru (tentokrát už  

u Bobšů) zatím dvakrát. V půlce led-

na jsme se pomalu začali ladit na 

masopustní veselí. Děti si s pomocí 

maminek vyrobily jednoduché zvíře-

cí masky z pohádky Boudo, budko 

od Ester Staré. Společně jsme si 

pak představili a rovnou vyzkoušeli 

nejrůznější hudební nástroje. Hráli 

jsme na bubínky, tamburínu, ukulele, 

xylofony, triangl, rolničky, foukací 

harmoniku, flétnu, trumpetu a tak 

dále. Dovede si představit, jaká to 

byla parádní masopustní kapela!? :) 

Hned prvního února bylo naše druhé 

setkání a moc jsme si ho užili. Jako 

vždy jsme se nejdřív zahřáli u říka-

nek s pohybem a pak už začal náš 

deštivý příběh s padákem (s deštní-

kem).  Myslím, že tohle nebylo napo-

sledy, protože se to líbilo dětem i 

nám dospělým. A protože byl den 

před Hromnicemi, vyrobili jsme si 

také svíčku hromničku z včelího 

vosku. Nejenže vypadá krásně, ale 

krásně i voní a zároveň je jednodu-

chá pro děti. 

Jsem ráda, že mezi nás občas zaví-

tají i nové maminky a že společně 

trávíme čas. Příští setkání bude 

v pondělí 19. 2. opět v čase 9:30. 

Většinou se zdržíme cca do 11:30. 

Pokud by se někdo opozdil, nebojte 

se i tak přijít – stačí zazvonit na dět-

skou skupinu Šiška. Podrobnější 

informace o tématu setkání hledejte 

vždy na FB skupině RC Mraveniště 

nebo ve zpravodaji.■ 

K. Havlátová 

Atmosférické srážky během roku 2023  

Leden 47 mm, únor 52 mm, březen 44 mm, duben 102 mm, květen  51 mm, červen  44 mm, červenec  45 mm, srpen  

142 mm, září  10 mm, říjen 40 mm, listopad  91mm a prosinec 119 mm. Celkem 787 m. 

Pavel Kříž 

Přehled souhrnů spadlých atmosférických srážek v Borech za 8 let v mm = litrech/m² 
(podle kronikáře obce) 

  

2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

550 631 640 701 919 659 651 787 
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Jak se máme ve skupince? 

Pár měsíců opět uteklo jako voda a 

děti z dětské skupiny mají za sebou 

opět plno krásných zážitků. Společ-

ně s našimi chůvami si všichni stihli 

užít sněhové radovánky, přivítat 

v Šišce poprvé Mikulášskou výpra-

vu, oslavit s rodiči, babičkami a 

sourozenci předvánoční dopoledne 

s rozbalováním dárků a mlsáním 

cukroví. Po Vánocích jsme se vy-

dali prozkoumat všechna zákoutí 

hasičské zbrojnice, připravili se na 

masopustní veselí a pomalu se 

chystáme vítat jaro. Ale spousta 

akcí je i před námi. Než nám poča-

sí dovolí zase řádit na zahradě, 

těšíme se na paní Šárku s dětským 

divadlem a máme také v plánu po-

prvé vyrazit do knihovny. A i když 

se teď často pereme s rýmou a 

kašlem, doufáme, že se brzy zase 

potkáme v plné sestavě. 

Rádi bychom touto cestou poděko-

vali všem, kteří dětem nosí stále 

nové hračky. Děkujeme také dětem 

ze ZŠ Bory, které na Mikuláše při-

šly pozdravit děti. Velké díky si za-

slouží pan Oldřich Caha za vánoční 

překvapení v podobě naší první 

Tatry, která je v provozu každý den. 

Nesmíme zapomenou ani na Luká-

še Vaňka, který se naší nejmenší 

party nezalekl a připravil nám super 

hasičské dopoledne.  

Během jara zázemí Šišky opět ote-

vřeme pro veřejnost a pozveme vás 

na další den otevřených dveří. Po-

zvánku najdete v dalším čísle zpra-

vodaje.■ 

Tým DS Šišky 



 #sport 
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Letošního turnaje se zúčastnilo 

téměř 50 hráčů, to je nejvíce za 

jeho patnáctiletou historii. 

Letošní ročník měl několik nej: 

1) zúčastnilo se ho nejvíce hráčů - 49. 

Nejvíce jich bylo z Borů - 21, 10 

z Vídně, 7 z Velkého Meziříčí, 4 z 

Radostína nad Oslavou, 3 z Brna a 

po 1 hráči ze Žďáru nad Sázavou, 

Ludvíkova, Březského a Pustiny. 

Hráči mohli hrát v nové kategorii - 

AMATÉŘI, kde si zahráli jen ti, kteří 

si hrají jen párkrát do roka a opět se 

otevřela kategorie žáků, protože o ni 

byl zájem. 

 

VÝSLEDKY: 

A) kategorie ŽÁCI 

1. Kristýna Ambrožová - Vídeň 

2. Tomáš Pipek - Bory 

3. Josef Ambrož - Vídeň 

4. Vojtěch Pipek - Bory 

5. Sára Trnková - Vídeň 

6. František Ambrož - Vídeň 

7. Vítek Požár - Vídeň 

8. Lukáš Janda - Bory 

9. Eliška Sopko - Vídeň 

10. Alexandra Jelínková - Pustina 

 

B) kategorie AMATÉŘI a ŽENY 

1. Lukáš Březka - Bory 

2. Vladimír Březka - Bory 

3. Bohuslav Horký 

4. Miroslav Mahel - Bory 

5. Vladimír Hlaváč - Bory 

6. Martina Šustarová - V. Meziříčí 

7. František Zikmund - Bory 

8. Kateřina Závišková - V. Meziříčí 

9. Jiří Novotný - Velké Meziříčí 

10. Martin Zástěra - Bory 

11. Zuzana Jurková - Bory 

12. Igor Jelínek- Bory 

13. Petr Viliš - Bory 

14. Milan Ochrana - Bory 

 

C) kategorie: NEREGISTROVANÍ  

HRÁČI 

1. Zdeněk Smrčka - Velké Meziříčí 

2. Jaroslav Nehřivý - Ludvíkov 

3. Petr Kozel - Krásněves 

4. Vojtěch Chalupa - Bory 

5. Petr Bouček - Březské 

6. Petr Bojanovský - Velké Meziříčí 

7. Milan Havlíček - Radostín n. Osl. 

8. Petr Blatný - Brno 

9. - 12. místo: Kateřina Dufková, 

Pavel Dolník, Antonín Málek, Ivan 

Huráb 

13. - 18. místo: Jan Špaček, Štěpán 

Poul, Petr Bojanovský ml., Jakub 

Huráb, Pavel Poul, Kristina Kotač-

ková 

 

Díky sponzorům získali první 3 vý-

herci poháry pro vítěze a další hod-

notné ceny. Moc děkujeme těmto 

sponzorům, bez kterých by byla 

radost vítězů o maličko menší. Le-

tos to byli: VEZEKO s.r.o. Velké 

Meziříčí, Obec Bory, KOVO Dufek 

s. r. o. Velké Meziříčí, společnost 

XT LINE Velké Meziříčí, ČD KAR-

GO a AŠSK (Asociace školních 

sportovních klubů).  

Kromě sponzorů musíme ještě po-

děkovat těm, kteří se celý den stara-

li o to, abychom nepadli žízní a hla-

dy. Již mnoho let se o naše žaludky 

s láskou a péčí stará paní Maruška 

Krejčí a pivo letos čepoval pan An-

tonín Novotný, který kvůli tomu ne-

mohl ani pořádně hrát. Oběma moc 

děkujeme!!!   

Nejkrásnější zápasy s nejdelšími 

výměnami sehráli jako vždy regis-

trovaní hráči. A kdo letos vybojoval 

poháry v této kategorii? 

 

D) kategorie: REGISTROVANÍ  

HRÁČI 

1. Jan Nedoma - Vídeň 

2. Marek Ambrož - Vídeň 

3. Josef Starý - Bory 

4. Stanislav Pekárek - Vídeň 

5. Vladimír Krejčí - Bory 

6. Jiří Kupka - Vídeň 

7. Otakar Kudílek – Ostrov n. Osl. 

8. Zdeněk Komínek - Bory 

9.  Miroslav Ochrana st. -  Bory 

10. Josef Pešek – Sazomín 

11. Radek Skryja – Bohdalec 

12. Miloš Bednář – Dolní Heřmanice 

13. Luboš Dvořák - Krásněves 

14. Zdeněk Ambrož – Vídeň  

15. Jan Libra – Moravec 

16. Miroslav Ochrana ml. -  Bory 

17. Antonín Novotný - Bory 

Všichni už se těšíme na další roč-

ník.■ 

Vladimír Krejčí, Zuzana Jurková  

 

15. ročník Silvestrovského turnaje ve stolním tenisu  
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